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ANTWOORD op TECHNISCHE vraag  
 
 
Provincieraadslid Deene Karlijn 
 
VRAAG provincieraadslid 

- Is de deputatie van plan om voor nieuwe aanwervingen enkel nog contractuelen aan te 
werven? 

- Is de deputatie van plan om het aantal statutairen af te bouwen? 
- Zijn de gevolgen voor de responsabiliseringsbijdrage in kaart gebracht?  

 
In 2020 en 2021 zien we een stijging in het aantal VTE. In 2022 zien we een lichte knik en in 
2023 een grotere knik neerwaarts. 

- Hoe kan deze curve worden verklaard?  
 
ANTWOORD 
De deputatie wil een beslissing over het al dan niet statutair aanwerven onderbouwd nemen. 
In het voorjaar werd daarom een Publi-planstudie bij Ethias besteld. De bedoeling van deze 
studie is om de gevolgen voor de responsabiliseringsbijdrage in kaart te brengen.  
Deze studie kon nog niet gefinaliseerd worden omdat nog niet alle gegevens beschikbaar zijn 
van APB Lemberge. 
 
De stijging in 2021 is conform het voorziene ‘nieuw beleid’ waardoor het budget VTE stijgt. 
De knik in 2022 is het gevolg van aflopende projecten. 
De voorziene knik in 2023 is grotendeels het gevolg van de verhuis naar de Leopoldskazerne 
(dienst logistiek). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bezorgen aan kabinet gedeputeerde 
 


